
 

 
 
Protokoll fört vid Svenska föreningen för mikrobiologis årsmöte den 17 maj 2006 i 
Högskolan för lärande och kommunikation, Högskolan i Jönköping.  
 
 
Närvarande: Dan Andersson, Gunnar Börjesson, Lars Hederstedt, Rickard Knutsson, 
Claës Linder, Per-Eric Lindgren, Peter Rådström, Bo Svensson, Staffan Svärd, Maria 
Tollin, Inga Tunblad-Johansson, Claes von Wachenfeldt.  
 
 
 
§1 
Ordförande Peter Rådström förklarade årsmötet öppnat. 
 
§2 
Till mötesordförande valdes Peter Rådström. 
 
§3 
Till mötessekreterare valdes Claes von Wachenfeldt. 
 
§4 
Till justeringsperson valdes Claës Linder. 
 
§5 
Konstaterades att kallelse till mötet behörigen skett. 
 
§6 
Dagordningen godkändes. 
 
§7 
Föredrog Peter Rådström styrelsens årsberättelse inklusive resultaträkningen för 2005. 
 
§8 
En av SFMs revisorer, Inga Tunblad-Johansson, föredrog revisionsberättelsen, vilken 
var utan anmärkning, och revisorerna tillstyrkte att styrelsens ledamöter beviljades 
ansvarsfrihet för 2005 års verksamhet. 
  
§9 
Den avgående styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2005. 
 
§10 
Till medlemmar i styrelsen valdes: Claes von Wachenfeldt (sekreterare 2 år, omval), 
Gunnar Börjesson (kassör, tillika firmatecknare, 2 år, omval av tidigare suppleant) 
och Niklas Arnberg (ledamot 2 år, omval av tidigare suppleant). Till suppleanter i 
styrelsen valdes Per-Åke Nygren (2 år, nyval) och Markus Tamas (1 år, omval av 
tidigare kassör). 



 

 
 
Övriga styrelsemedlemmar är: Peter Rådström (ordförande), Christer Bergwall 
(ledamot), Charlotta Engdahl Axelsson (ledamot), Staffan Svärd (ledamot), Gustaf 
Brunius (suppleant) och Rickard Knutsson (suppleant) 
 
§11 
Till revisorer för föreningen valdes Bengt Guss (2 år) och Ingvar Sundh (2 år). Till 
suppleant valdes Malte Hermansson (2 år).  
 
§12 
Som föreningens representant i FEMS och IUMS valdes Per-Eric Lindgren ( 1år).  
 
§13 
Till valberedning valdes Dan Andersson, Bo Svensson och Maria Tollin. Bo Svensson 
utsågs till sammankallande. 
 
§14 
Styrelsen föreslog att medlemskategorien företagsmedlem upphör. Årsavgiften för 
2007 föreslogs fortsatt att vara 100 Kr för medlemmar och avgiftsfritt för 
grundstudenter. Beslöts att anta styrelsens förslag till medlemskategorier och årsavgift 
för 2007. 
 
§15 
Informerade Per-Eric Lindgren om Mikrobiologiskt vårmöte 2007. Som tidigare år är 
det tänkt att vårmötet sammarrangeras med Föreningen för medicinsk mikrobiologi 
och Riksföreningen för mikrobiologi. Mötet är planerat till den 9-11 maj i Stockholm. 
Staffan Svärd utsågs till att koordinera SFMs insattser i Vårmötet 2007. 
 
§16 
Informerade Per-Eric Lindgren om FEMS mötet i Göteborg 2009. 
 
§17 
Diskutterades formerna för framtida mikrobiologimöten.  
 
§18 
Informerade Staffan Svärd om arbetet med nysatsningar. 
 
§19 
Övriga frågor.  

(I) Informerade Per-Eric Lindgren om FEMS verksamhet. Som tidigare 
påpekats är det få personer från SFM som söker FEMS stipendier. Hittills 
har alla som sökt beviljats stipendier. 

 
(II) Informerade Per-Eric Lindgren om att det förs diskussioner med ett företag 

om en donation till föreningen. Uppdras åt Per-Eric Lindgren att i 
samverkan med andra intressenter sondera möjligheter till sponsring av 



 

SFMs verksamhet. Detta skulle t ex kunna ske i form av priser till bästa 
avhandling, stöd till postdoc eller motsvarande, stöd till vetenskapliga 
möten/workshops. 

 
(III) Mötesordföranden tackade Mari Norgren för många års förtjänstfullt 

ideellt arbete för SFM. De avgående revisorerna, Inga Tunblad-Johansson 
och Karsten Pedersen tackades även de för sina förtjänstfulla insatser. 
Valberedningens sammankallande och f.d. ordförande Bo Svensson 
tackades för sina tidigare förtjänstfulla insatser i föreningen och med 
glädje konstaterades att Bosse är villig att fortsätta det ideella arbetet som 
valberedningens ordförande. 

 
 
§20 
Mötesordföranden tackade den avgående styrelsen och förklarade årsmötet avslutat. 
 
 
 
 
Vid protokollet  
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Claës Linder 


